
REFERAT	FRA	FOREGOLF	STYREMØTE	27.01.20	
	
	
Til	stede:		Øistein	Eliassen,	Erik	Andersen,	Hildegunn	Eriksen,	Anne	Kleppe	
(referent)	
	
Sak	1:	Hvordan	håndtere	vinpremier	ved	kansellerte	turneringer?	
	
Nr.1	og	nr.	2	får	1.	premievin	
Nr.	3	og	nr.	4	får	2.	premievin	
Nr.	5	og	nr.	6	får	3.	premievin	
Resterende	6	flasker	(LL)	går	til	uttrekk	
	
Sak	2:		Bøker	fra	Finn	H.	Andreassen	”Det	reporteren	ikke	fortalte”	
	
Foregolf	har	fått	4	stk	bøker	med	dedikasjon	fra	Finn	H.	Andreassen.	Styret	har	
besluttet	at	det	skal	trekkes	om	disse	bøkene	som	ekstra	premier.	
Datoer	for	trekking	blir	31.03,	07.04,	14.04	og	21.04.	
En	husstand	kan	ikke	vinne	mer	enn	en	bok.		
Det	lages	en	omtale	av	boken	og	premiering	p	å	hjemmesiden	med	bilde	av	
forsiden	av	boken.	
	
Sak	3:	Antall	som	skal	premieres	på	OM?	
	
Styret	har	besluttet	at	8	stk	kvinner	og	8	stk	menn	premieres.	
Oversikten	som	viser	OM	status	på	hjemmesiden	justeres	slik	at	de	8	beste	vises.	
	
Sak	4:	Sponsing	av	premier?	
	
Sponsing	av	eventuelle	gavesjekker	tas	opp	med	Great	Golf	Balsicas	
Ansvarlig:		Hildegunn	
	
Sak	4:	Flightlister	og	gjestespillere	
	
Øistein	må	melde	til	proshop	1	uke	før	spill	hvor	mange	av	de	bestilte	flightene	
som	vil	bli	benyttet.	Gjestespillere	blir	prioritert	bort	om	det	er	mange	nok	
medlemmer	som	melder	seg.	Det	presiseres	at	gjestespillere	spiller	sammen	
med	den	de	er	gjest	av.	
Venteliste	for	spill.		Dersom	et	medlem	får	beskjed	om	at	han/hun	står	på	
venteliste	for	spill,	er	det	medlemmet	sitt	ansvar	å	sjekke	om	han/hun	er	
kommet	med.	Listen	for	de	som	er	med	ligger	på	hjemmesiden.	
	
Sak	4:	Eventuelt	
	
Status	for	banene	U-golf	drifter	ble	diskutert	med	Caddiemaster	og	
salgsansvarlig	i	et	møte	27.01.20,	der	Øistein	Eliassen	og	Øistein	Hoff	deltok.			
Sareb	bank	eier	banene	og	Ugolf	har	kun	et	fast	budsjett	for		drifte	banene.	Alle	
inntekter	fra	greenfee	og	medlemsavgift	går	direkte	til	banken.	Ugolf	er	



avhengige	av	tildeling	av		ekstramidler	fra	Sareb	for	å	”reparere”	eventuelle	
ødeleggelser.	
	
Aksjon:	En	henvendelse	til	Sareb	tas	opp	som	sak	på	neste	styremøte.	Hvordan	
skal	Foregolf	gå	frem	for		få	Sareb	i	tale?	
	
	
	


